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Πόσο ανάγκη την έχει!
Γέροντας Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου

Διά 

της προσευχής διευρύνεται το είναι του ανθρώπου και αγκαλιάζει σιγά-σιγά όλον 
τον κόσμο. Αποκτά την εν Χριστώ κοινωνικότητα και οικουμενικότητα. Η 
προσευχή λείπει από τον κόσμο γι’ αυτό και ο κόσμος δυστυχεί. Και πόσο ανάγκη 
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έχει σήμερα όλη η ανθρωπότητα από τις προσευχές ενάρετων ανθρώπων, για τις 
δύσκολες στιγμές που περνά!
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